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zastupitelstva obce Bílov - 10.května 2007
Zápis ze zasedání
Zasláno od: Value
Datum zveřejnění: 12.11.2007 � 22:29:07

Zasedání číslo: 2

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Ladislav Bulín, Pavel Babor, Zdeněk Rom, Jiří Vlk

Ustavující zasedání zastupitelstva obce Bílov zahájil starosta obce

Vážení,
ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 2. zasedání
zastupitelstva obce Bílov v roce 2007, na kterém Vás všechny vítám. 

Je přítomno 6 členů zastupitelstva města z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu,
aby zasedání zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.

Navrhuji, aby se dnešní ustavující zasedání řídilo tímto programem:
1/ Zahájení 
2/ Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3/ Informace o Svazku DSO Silnice 27
4/ Prodej čp. 3
5/ Schválení závěrečného účtu obce za rok 2006
6/ Informace o postupu opravy silnice a střechy hasičské zbrojnice
7/ Diskuse
8/ Usnesení a závěr

Žádám členy zastupitelstva obce o vyjádření:
Kdo souhlasí s navrženým programem? 6 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů
Považuji navržený program za schválený.
Zapisovatelem dnešního jednání navrhuji Pavla Bulína

2/ Doporučuji, aby za ověřovatele zápisu byli zvoleni: Josef Slach a Ladislav Bulín.
Kdo souhlasí s navrženými zapisovatelem a ověřovateli zápisu? 6 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů
Ověřovatelé zápisu a zapisovatel jsou schváleni.

3/ Starosta informoval přítomné, že byl osloven starostou Plas Mgr. Hurtem , který ho informoval o
vytvoření dobrovolného svazku obcí zasažených výstavbou obchvatů kolem obcí na silnici 27.
Protože pravděpodobně bude prosazen západní obchvat Kralovic, půjde silnice i kolem Bílova a
Sedlce.Proto jsme byli osloveni, abychom i my vstoupili do svazku obcí DSO Silnice 27. Mohli
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bychom pak vstupovat do jednání o detailech, které se nás budou týkat, a naskýtá se i možnost , že
by PK spolufinancoval územní plán naší obce. Starosta, popř. i zastupitelé se budou snažit získat
další informace, ale předběžně vyjádřili přítomní souhlas se vstupem.
Hlasování: Pro 6, 0 se zdržel, 0 proti

4/ V dalším bodu informoval starosta, že byl vypracován znalecký posudek čp.3 za účelem zjištění
objektivní ceny. Vypracovala ho p. Ladislava Krojová ze Hvozda, pracovnice Stavebního úřadu
Plasy. Cena nemovitosti včetně přilehlého pozemku, studny, plotu a sklepa činí 666 850,- Kc.
Zastupitelé rozhodli, že nemovitost bude prodávána za tuto cenu. Dále rokovali, komu bude prodána.
Přihlásili se dva zájemci, pan Petr Staněk z Vysoké Libyně a pan Miroň Jolkin, který bydlí již 12 let v
Bílově. Oba splňovali podmínku, že budou trvale bydlet v Bílově, takže zastupitelé zvažovali, koho
vybrat. Pan Rom navrhl, aby bylo čp 3 prodáváno obálkovou metodou, ale starosta i někteří další se
proti tomu ohradili a nakonec bylo rozhodnuto prodávat čp.3 za odhadní cenu. Po dlouhém rokování
se zastupitelé rozhodli vybrat pana Mironě Jolkina, hlavním důvodem bylo, že žije v obci již 12 let.
Následovalo hlasování, pět bylo pro, pan Rom se zdržel hlasování.
Pro 5, 1 se zdržel, 0 proti

5/ Dalším bodem bylo schválení závěrečného účtu obce za rok 2006, který vypracovala p. Romová a
přečetl starosta obce. Všichni ho bez připomínek schválili.
Pro 6, 0 se zdržel, 0 proti

6/ Starosta dále informoval, že střecha požární zbrojnice je opravena, cena práce byla mírně nižší
než nabídka. Starosta informoval i o tom, že firma Silba prohlédla silnici v Bílově a na Vysokou Libyni
a předloží obci navrhovaný rozpočet na opravu. Starosta ho předloží i Vysoké Libyni, aby se podíleli
na financovaní své poloviny silnice, a požádá o spolupráci při opravě i Bílovskou akciovou a.s., která
silnici hodně využívá. S postupem zastupitelé vyjádřili souhlas.
Pro 6, 0 se zdržel, 0 proti

7/ Dalším bodem byla diskuze, ale protože se do ní nikdo nepřihlásil, přečetl starosta navrhované
usnesení a po jeho schválení ukončil zasedání.

2. usnesení zastupitelstva obce Bílov ze dne 9.5. 2007
14/07 – zastupitelé předběžně schvalují vstup obce do DSO Silnice 27, pověřují starostu získáním
dalších informací
Pro 6, 0 se zdržel, 0 proti

15/07 – zastupitelé schvalují prodej čp. 3 s přilehlým pozemkem panu Mironi Jolkinovi k trvalému
bydlení
Pro 5, 1 se zdržel, 0 proti

16/07 – zastupitelé schvalují závěrečný účet obce za rok 2006
Pro 6, 0 se zdržel, 0 proti

17/07 – zastupitelé schvalují zprávu o opravě střechy požární zbrojnice i o jednání o opravě místní
komunikace v obci a směrem na Vysokou Libyni.
Pro 6, 0 se zdržel, 0 proti
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Zapsal: Pavel Bulín
Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín
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